

No. 14860. CONVENTION ON THE PROHIBITION OF THE DEVELOPMENT, PRODUCTION AND STOCK-PILING OF BACTERIOLOGICAL (BIOLOGICAL) AND TOXIN WEAPONS AND ON THEIR DESTRUCTION. OPENED FOR SIGNATURE AT LONDON, MOSCOW AND WASHINGTON ON 10 APRIL 1972<sup>1</sup>

N° 14860. CONVENTION SUR L'INTERDICTION DE LA MISE AU POINT, DE LA FABRICATION ET DU STOCKAGE DES ARMES BACTÉRIOLOGIQUES (BIOLOGIQUES) OU À TOXINES ET SUR LEUR DESTRUCTION. OUVERTE À LA SIGNATURE À LONDRES, MOSCOU ET WASHINGTON LE 10 AVRIL 1972<sup>1</sup>

---

#### RATIFICATION

*Instrument deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:*

29 June 1976

##### SIERRA LEONE

(With effect from 29 June 1976, provided that the deposit in London was the effective deposit for the purpose of article XIV of the Convention.)

*Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 2 February 1977.*

---

#### RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le :*

29 juin 1976

##### SIERRA LEONE

(Avec effet au 29 juin 1976, dans la mesure où le dépôt à Londres a sorti les effets prévus par l'article XIV de la Convention.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 2 février 1977.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1015, No. I-14860.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1015, no I-14860.